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.

Situatie:

3-9-2020

Een aantal maanden geleden hebben wij contact gehad in het kader van gedwongen isolatie op grond
van de Wpg. weet je nog? Momenteel is er veel te doen over verplichte quarantaine. VWS stelt de

volgende vraag aan ons, kunjij hier iets mee?

Fijn als ik even van je mag horerfRIEhartclijl dank alvast!

Met groet!

Vraag:

Vraag VWS

Voor quarantaine willen we verkennen of een andere route dan het huidige artikel 35 van de WPG

beter aansluit bij de behoefte.

Niet in het strafrecht, maar via bestuursrecht (vergt een wetswijziging) van bijv last onder dwangsom
of bestuurlijke boete.

Het gaat vooral om iemand dic de praktijk van het geven quarantaine advies kent en beleidsmatig kan
meedenken hoe we het opvolgen van de quarantaine adviezen maximaal kunnen bevorderen.

Antwoord:

lk heb afgelopen weken de discussie hierover -met enige verbazing- gevolgd. Gelukkig zei

Rutte twee weken geleden de juiste dingen in de persconferentie. De mogelijkheid bestaat

om een gedwongen maatregel op te leggen (o0.b.v. de Wpg). Zover ik weet is dit nog niet

gebeurd in Nederland; niet bij covid-19 en ook niet bij een andere A-ziekte. De procedure is

niet erg ingewikkeld. Deoie WS vast dat iemand zich niet aan quarantaine houdt en

daartoe cok niet bereid is. Er moet wel een redelijke inspanning zijn om persoon daarvan te

overtuigen. Als persoon dus niet bereid is, adviseert deEE. burgemeestertot een
gedwongen quarantainemaatregel. Deze maatregel kan ook direct uitgevoerd worden (zie
wet PG, draaiboek en handreiking). Daar hoort wel een rechterlijke toetsing bij en zo hoort

dat ook in een rechtsstaat. Artikel 68, lid 3 gaat over handhaving en strafbepalingen. Als een

persoon in gedwongen quarantaine zich niet aan de maatregel houdt dan zijn zware straffen

mogelijk (maximum 4 jaar, of een geldboete van de vijfde categorie — en die zal niet mild

zijn).

Twee weken geleden heb ik cen[JEEZnog advies gegeven en overweging om in de beschikking
van de burgemeester deze strafmaat op te laten nemen. Dan zal voor betrokkene duidelijk zijn dat het

zich niet houden aan een gedwongen quarantaine zwaar aangerekend kan worden.

Van belang is dus de rechterlijke toetsing, want deze kan bijv. oordelen dat in bepaalde
situaties de maatregel te zwaar is. Je kunt je (heel wat) situaties voorstellen, waarbij dat het

geval kan zijn. Bijv. als vandaag afgekondigd wordt dat een land oranje kleurt en persoon

overmorgen terugkomt, en zelf ervan overtuigd is dat hij/zij geen bijzonder risico heeft

gelopen (ik kreeg tijdje geleden een vraag van eenI SET toen net terug
kwam uit Kroati€). Dan kan ik me voaorstellen dat de rechter "vr spreekt’. Dat zal (hopelijk)
anders zijn, als een huisgenoot van een covid-19 patiént gewoon gaat werken, bijv. in een

verzorgingshuis. Kortom, die toetsing is belangrijk, en ook dejurisprudentie die dat op kan

leveren.

Mijn kennis reikt niet verder dat de gezondheidswetten, dus over andere opties kan ik niet adviseren.
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Situatie:

Vraag telefonisch en per mail of mijn antwoord naar VWS doorgestuurd mag worden. Daar akkoord

VOOT gegeven.

Vraag:

Dank voor je heldere reactie. Wij denken dat VWS hier veel aan kan hebben en ook aanjouw kennis

in deze. Vind je het goed dat we jouw mail koppelen aan een vraag aan VWS of ze al een datum voor

overleg hebben? We nemen je dan mee in cc, dus wellicht krijgt e.e.a. dan nog een vervolg,

Antwoord:

Mail nog even doorgelezen, en mag ook zo naar VWS hoor. Er staat niks verkeerds in.

Mail aanIEE, VWS

Hieronder een hele duidelijke inhoudelijke reactic van INSEE EEE het RIVM. 1k

denk dat hij cen goede kandidaat is om bij het vervolgoverleg met V&J crbij te vragen gezien zijn
kennis van gezondheidswetten. Is cr misschicn al zicht op wanncer deze afspraak gaat komen? (ik had

je daar vanmiddag ook al over geappt).

ReacticlNEXECINN
Nieuwe vraag, eigenlijk meer even informeren. Gisteren werd ik gebeld door een|EXIES

werkt voor LOT-C JEEZ In de veiligheidsregio’s is behoefte aan een soort leidraad,
handreiking voor gedwongen quarantaine, men wil weten hoe et. te handelen. VIWS heeft

daar kennelijk hem voor gevraagd. Ik heb zijn verhaal aangehoord en toen genoemd dat die

leidraad volgens mij al bestaat en dat die beschikbaar is voor delEEREE vervolgens heb

ik hem doorverwezen naar jou, ik vermoed dat hij jou wel gaat bellen. Dan weet je ervan.


